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        Kołobrzeg, dnia 25 maja 2017 r. 
 
BRM.0002.32.2017.K 
 

Protokół Nr 32/2017 
 
 
z XXXII sesji Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się 25 maja 2017 r. o godz. 9:00  
w dużej sali konferencyjnej Urzędu Miasta Kołobrzeg, ul. Ratuszowa 13. 
 
 
Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Informacja Prezydenta Miasta o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie 

1) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2017 r., 

2) udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, 

3) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r., 

4) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

2017 – 2024, 

5) opłat za korzystanie z systemu wypożyczania rowerów – Kołobrzeski Rower Miejski 

(KRM), 

6) zatwierdzenia do realizacji przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu projektu pn. „Aktywna integracja kluczem do sukcesu dla 

mieszkańców Kołobrzegu”, 

7) wprowadzenia zakazu wędkowania na terenach administrowanych przez Zarząd 

Portu Morskiego Kołobrzeg sp. z o.o. na Wyspie Solnej 

8) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu działek nr 54/6 i 55/6 w obrębie 4 przy 

ul. M. Rodziewiczówny, 

9) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego przy ul. Zdrojowej, 

10) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami  

J. Kasprowicza i H. Kołłątaja, 

11) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu 

położonego pomiędzy ulicami H. Kołłątaja i A. Fredry wraz z ul. H. Kołłątaja, 

12) sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz dotychczasowego najemcy i udzielenia 

bonifikaty, 

13) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działki nr 7 w obrębie 5 położonej  

w Kołobrzegu przy ul. Sikorskiego, 

14) nadania nazwy skwerowi w Kołobrzegu, 

15) nadania nazwy ulicom na osiedlu Ogrody w Kołobrzegu, 

16) zniesienia ochrony z części pomnika przyrody, 



2 

 

17) wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w Kołobrzegu (dot. lokalizacji w Hotelu 

Marine), 

18) wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w Kołobrzegu (dot. lokalizacji w Hotelu 

Sand). 

5.  Sprawozdania: 

1) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu za rok 2016, 

2) „Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Miasto Kołobrzeg”, 

3) raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla miasta Kołobrzeg za lata 

2015 – 2016, 

4) sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta między sesjami. 

6.  Wolne wnioski i informacje. 

7.  Zamknięcie sesji. 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Miasta sesja była nagrywana na nośniku elektronicznym, który 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół Nr 31/2017 z XXXI sesji, która odbyła się 19 kwietnia 2017 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Radni nie wnieśli uwag ani zastrzeżeń do protokołu. 

 

Punkt 1 – otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Ryszard Szufel 
otworzył XXXII sesję Rady Miasta Kołobrzeg. 
 
Przewodniczący powitał: Radnych, Pana Janusza Gromka – Prezydenta Miasta; Jerzego 

Wolskiego i Pana Jacka Woźniaka - Zastępców Prezydenta Miasta; Przewodniczących Rad  

i Zarządów Osiedli, Skarbnika Miasta, Sekretarz Miasta wraz z Naczelnikami Wydziałów 

Urzędu Miasta. Przewodniczący powitał wyróżnionych tytułami: Honorowy Obywatel Miasta 

Kołobrzegu i Zasłużony dla Miasta Kołobrzegu, wszystkich zaproszonych gości oraz media 

kołobrzeskie a także mieszkańców uczestniczących w sesji i oglądających transmisję  

z obrad sesji. 

 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 17 radnych. Radni nieobecni 
usprawiedliwieni: Bogusław Połowniak oraz Małgorzata Zajączkowska. Jest to wymagane 
quorum, by obrady były ważne. 
Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący poinformował, że 24 maja 2017 r. do Biura Rady wpłynęło pismo 
powiadamiające Radę Miasta, że z dniem 10 maja 2017 r. został utworzony Klub Radnych 
Niezależny Kołobrzeg. W skład Klubu wchodzą: 
1) Pan Henryk Bieńkowski – Przewodniczący Klubu 
2) Pan Marcin Beńko – członek klubu 
3) Pan Jacek Kalinowski – członek klubu 
4) Pan Ireneusz Zarzycki – członek klubu. 
 
Przewodniczący powitał nowopowstały klub. 

 
Radni wraz z zaproszeniem na sesję otrzymali porządek obrad oraz projekty uchwał i inne 
materiały będące przedmiotem dzisiejszych obrad.  
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W dyskusji, którą otworzył Przewodniczący Rady nad porządkiem obrad głos zabierali: 

Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta, który zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad polegający na wycofaniu projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód 

dla terenu działek nr 54/6 i 55/6 w obrębie 4 przy ul. M. Rodziewiczówny (punkt 4 podpunkt 8 

porządku obrad). 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki, który zgłosił w imieniu Komisji Komunalnej wniosek formalny 
o zmianę porządku obrad polegający na wycofaniu projektu uchwały w sprawie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 
Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami J. Kasprowicza i H. Kołłątaja (punkt 4 
podpunkt 10 porządku obrad). „Szanowni Państwo pewne zapisy na terenie, który  
w projekcie planu zagospodarowania przestrzennego oznaczony jest jako 9UT budzą pewne 
kontrowersje i bardzo poważne zastrzeżenia wśród dużej części radnych, dlatego bardzo 
proszę o wycofanie tego projektu uchwały z porządku obrad. Wiemy również  
i zdajemy sobie sprawę, że ten plan mówi nie tylko o obszarze 9UT, ale również o innych 
obszarach, na których odbywają się pewnego rodzaju inwestycje, a ponieważ jesteśmy 
poważnymi radnymi, dlatego w między czasie prosimy Pana Prezydenta i prosimy Urząd  
o to, żeby przygotował projekt uchwały, który wróci do uchwały inicjującej zmiany w planie 
zagospodarowania przestrzennego i przygotował nowy projekt uchwały, który pozostawi ten 
obszar, który nie budzi pewnych kontrowersji wśród radnych a wyłączył w tym projekcie 
uchwały ten teren, który oznaczony jest 9UT, który z kolei budzi wątpliwości. Prosiłbym Pana 
Prezydenta o odniesienie się do tego.”  
 

Pan Janusz Gromek, Prezydent Miasta: „Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. To jest 

też ważny temat, przez wiele miesięcy Pani Naczelnik ze swoimi pracownikami, z radnymi 

opracowała ten plan, dlatego nie chcielibyśmy, żeby to dalej się oddalało. Prosimy, żeby 

dzisiaj podjąć próbę wprowadzenia z tymi zmianami.” 

 

Pan radny Henryk Bieńkowski, Wiceprzewodniczący Rady: „Ja rozumiem Panie 

Prezydencie, że Pani Naczelnik będzie uzasadniała i wyjaśniała. My dyskutowaliśmy na 

komisjach te wszystkie projekty i nasz Klub jest skłonny procedować nad tymi projektami 

uchwał, z tym że przy daleko idących zmianach tzn. chcemy wnieść poprawki dotyczące 

wysokości, dotyczące wskaźnika zagospodarowania i w niektórych przypadkach 

problematyki dotyczącej miejsc postojowych na jednostkę mieszkalną lub apartamentową.  

I w związku z powyższym, że taka była dyskusja na komisjach prosiłbym o jakieś wyjaśnienie 

kolegów z Klubu Platformy, dlaczego Państwo tak radykalnie dzisiaj podchodzicie do 

porządku obrad i chcecie, żeby po prostu te uchwały jednak zeszły z porządku obrad.” 

 

Przewodniczący Rady na prośbę Prezydenta Miasta udzielił głosu Pani Monice Sielewskiej, 

Naczelnikowi Wydziału Urbanistyki i Architektury: „Państwo Radni ja tutaj się odniosę 

oczywiście do tego wniosku o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały dotyczącego 

terenu przy ulicy Kołłątaja i Kasprowicza, bo rozumiem, że w związku z tym macie Państwo 

wątpliwości. Rzeczywiście na komisjach Państwo dyskutowali nad tym terenem i wskazywali, 

że do części tego terenu nie macie Państwo pewnych zastrzeżeń. I gdyby ten obszar objęty 

planem był ograniczony w pewnym zakresie terenowym, prawdopodobnie Państwo byście 

ten projekt planu przyjęli. Tam były wręcz takie wnioski o wykreślenie pewnych paragrafów  

z tego projektu uchwały. Wyjaśniam Państwu Radnym, że nie można byłoby dokonać takiej 

zmiany w tym projekcie planu poprzez wykreślenie jednego paragrafu, czyli wykreślenie 

jednego terenu elementarnego, gdyż kłóciłoby się to z uchwałą inicjującą przystąpienie do 
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sporządzenia tego planu. My uchwałę inicjującą w 2015 roku przyjmowaliśmy dla całego 

tego obszaru i powinniśmy uchwalić projekt planu dla całego tego obszaru. Ale możecie 

Państwo Radni dokonać zmiany w uchwale inicjującej i dokonać podziału tego terenu na 

takie części, które będą Państwu odpowiadały i które jakby zakładacie, że chcecie 

obradować i procedować tę procedurę w chwili obecnej tego planu miejscowego, natomiast 

odłożyć na późniejszy czas procedurę planistyczną do obszaru, który tutaj budzi u Państwa 

zastrzeżenia. Więc taki projekt uchwały rzeczywiście można przygotować, zmienić uchwałę 

inicjującą, podzielić ten obszar na dwie części, na dwa podobszary, dla których Państwo 

dopuścicie odrębne procedury planistyczne i można wtedy na podstawie takiej uchwały 

przyjąć projekt planu miejscowego w ograniczonym obszarze.” 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki: „Ja jeszcze dodam w kwestii swojego postrzegania na te 

sprawy. Jeżeli przyjmiemy projekt uchwały, który zaproponuje Urząd Miasta, wyłączymy 

teren sporny, natomiast na resztę terenu możemy śmiało rozmawiać, dyskutować  

i ewentualnie nanosić poprawki.” 

 

Pan radny Jacek Kalinowski: „Chciałbym się zapytać, na czym ta sporność polega, bo 

wszyscy Państwo mówicie o terenie spornym. O co chodzi? Na czym ten spór polega? 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki: „Panie Przewodniczący, Panie Radny, ten spór wyniknął na 

komisjach Rady Miasta: na Komisji Komunalnej, na Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych 

i innych. Chodzi generalnie o to, czy jest zasadność budowania apartamentowców w strefie 

ochronnej pewnego rodzaju przy Miejskiej Energetyce Cieplnej. Jak wiemy do tej pory są 

pewne skargi z osiedla tzw. „Zielone Tarasy”, są pewne skargi z okolicznych hoteli. 

Mieszkańcy, użytkownicy hoteli skarżą się na hałas o dziwo, nie na pylenie. I w związku  

z tym na komisjach padały daleko idące wnioski, miedzy innymi na Komisji Komunalnej padł 

wniosek o wycofanie tego projektu uchwały z porządku obrad sesji. W innych komisjach 

padały wnioski o ograniczeniu zabudowy, o pewnych zmianach planistycznych. Dlatego 

gdyby większość Rady wycofała te projekt uchwały byłby czas na to, żeby na tym terenie, 

który budził na komisjach pewne kontrowersje można by było zmienić i wpisać takie zapisy, 

które po pierwsze nie budziłyby żadnych kontrowersji. Po drugie byłyby najmniej szkodliwe 

dla użytkowników przyszłych tego terenu.” 

 

Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Wysoka Rado. 

Pan Przewodniczący Klubu Platformy Obywatelskiej mówi, że były wielkie spory na 

komisjach, ale to były spory merytoryczne, z których wynikały propozycje do poprawek. Ja 

nie sądzę, żeby to był dobry pomysł jakby to wyglądało, że mamy o to jednego 

przedsiębiorcę, który nam nie pasuje i trzeba po prostu go będzie w jakiś sposób oddalić od 

tego podjęcia decyzji, żeby tam budował i żeby to nie stało wiecznie, bo chyba nie pobuduje 

tam niczego innego, jak apartamentowce. I jak ma to stać, ten cały klin zarośnięty przez lata, 

to nie wiem, czy to jest dobry pomysł. Raz Rada Miasta podejmuje jedna decyzję, Prezydent 

podejmuje decyzję, radni wypracowują na komisjach jakiś kompromis. A nam chodziło tylko 

o procent zabudowy i wysokość plus miejsca parkingowe. A teraz dowiadujemy się za pięć 

dwunasta, że trzeba ten teren wyłączyć i ponownie procedować od nowa. Uważam, że 

wystawiamy sobie niezbyt dobre świadectwo i dlatego ja będę głosował osobiście przeciw 

zdjęciu tego projektu uchwały, bo u nas dyscypliny nie ma.” 
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Pan radny Dariusz Zawadzki: „Panie radny oczywiście funkcjonuje demokracja, ma pan 

prawo jak najbardziej do głosowania w taki sposób, w jaki pan uważa za stosowne. 

Natomiast chciałem z całą mocą i  kategorycznie zaprotestować przeciwko stwierdzeniu, że 

nam dany przedsiębiorca nie pasuje. Nie ma takiej możliwości panie radny. Ja po pierwsze 

chciałbym tutaj oficjalnie, publicznie powiedzieć – nie znam osobiście tego przedsiębiorcy, 

więc jakieś osobiste antypatie, czy sympatie, które pan tu imputuje z całą pewnością nie 

wchodzą w grę. My, jako radni, jako klub, poważny klub Rady Miasta wybrany  

w demokratycznych wyborach chcemy po prostu dbać o interesy tego miasta. Nie chcemy 

później być pod pręgierzem, żeby nasi następcy, przyszli radni, którzy będą funkcjonowali 

tutaj byli naciskani przez potencjalnych użytkowników tego terenu i zmuszani do tego, żeby 

przenieść Miejską Energetykę Cieplną tylko, dlatego, bo pan tak radośnie ponosi rękę za 

tym, żeby ten teren zabudować apartamentami.” 

 

Pan radny Krzysztof Plewko: „Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, Panie 

Prezydencie. Miałem mówić bezosobowo, ale w tej chwili zwrócę się do pana radnego 

Zarzyckiego. Panie radny nie wydaje mi się, żeby to było jakieś działanie przeciwko jednemu 

przedsiębiorcy – absolutnie. My patrzymy na co innego, przynajmniej ja. Mamy tam 

zlokalizowaną Miejską Energetykę Cieplną, która zaopatruje w ciepło większość Kołobrzegu. 

I proszę zauważyć, zainwestowaliśmy potężne miliony w filtry, które zostały zamontowane na 

kominach. Ta Miejska Energetyka Cieplna praktycznie nie emituje zapylenia z kominów, ze 

składowiskiem miału też można sobie poradzić. A w tej sytuacji, jeżeli my, jako radni 

przyzwolimy na zabudowę mieszkaniową, to te osoby, które później kupią te mieszkania 

będą mieli pełne prawo wymagać od nas zlikwidowania lokalizacji Miejskiej Energetyki 

Cieplnej. My patrzmy na nasz interes, nie patrzmy na interes, czy jednego, czy dziesięciu 

przedsiębiorców. Jeżeli pozwolimy zabudować te teren mieszkaniówką, będziemy mieli 

później bardzo duże problemy.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska: „Szanowni Państwo, ja rozumiem, że uchwałę inicjującą 

zmiany w planie zagospodarowania terenu tu omawianego głosowali radni z byłego 

Porozumienia dla Kołobrzegu i tak wiele osób chciałoby, żebyśmy dzisiaj debatowali nad tym 

projektem uchwały. Jednakże tak, jak powiedział Przewodniczący Klubu Platformy 

Obywatelskiej, chcemy zainicjować zmiany polegające na tym, aby wprowadzić nową 

uchwałę inicjującą zmiany dla tego terenu w wyodrębnieniem, z wyciągnięciem z tego planu 

terenu oznaczonego na planie UT 9. Szanowni Państwo, uchwała inicjująca, którą podjęli 

radni Porozumienia dla Kołobrzegu dotyczyła bardzo ważnych kwestii, czyli zmiany funkcji 

przeznaczenia terenu, jaki był wcześniej określony w planie, jako obsługa plaży na funkcję 

tak na dobrą sprawę obsługi turysty apartamentową bądź mieszkaniową. To jest, Szanowni 

Państwo, na tym terenie niedopuszczalne ze względu tak, jak było powiedziane, na bliskość 

MEC-u. Szanowni Państwo, ja interpelowałam do Pana Prezydenta, Pan Prezes MEC 

udzielił mi informacji dosyć wyczerpującej, że ten teren jakby jest w granicy norm hałasu. Tak 

więc zastanówmy się, czy chcemy tam rzeczywiście pozwolić na budowę apartamentów,   

a apartamenty, to również mieszkania. To również może być związane z odszkodowaniami 

w stosunku do osób posiadających już tam apartamenty. Proszę Państwa bulwersująca jest 

jeszcze jedna kwestia, gdzie w zapisie w projekcie uchwały jest wyraźnie określone, że 

powierzchnia nowo wydzielonych działek budowlanych będzie nie mniejsza niż 2000 metrów 

kwadratowych. To ja się pytam, dlaczego tereny obok mają nie mniej niż 3000? Czy ten 

jeden przedsiębiorca jest traktowany na preferencyjnych warunkach? Czy my mamy 

lobbować interes przedsiębiorcy, czy dbać o interes miasta? Chciałabym również, abyście 
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Państwo zdali sobie sprawę, że przeniesienie MEC-u, chciałabym, żeby to był proces 

naturalny, wtedy, kiedy miasto będzie na to gotowe, wtedy, kiedy spółka będzie na to gotowa 

a nie, żeby to był wymuszony proces, ponieważ przedsiębiorca chce tam budować 

apartamenty.” 

 

Przewodniczący Rady przypomniał, że forma ad vocem może trwać tylko minutę. 

 

Pan radny Sławomir Kargul: „Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, Szanowna Rado. 

Przed chwilą Pan Zawadzki protestował przeciwko wypowiedzi Pana radnego Zarzyckiego. 

W tym momencie chciałbym zaprotestować przeciwko wypowiedzi Pani Izabeli Zielińskiej  

z jednego tylko względu. Ja przypominam, że decyzję odnośnie podjęcia uchwały inicjującej 

podjęliśmy wspólnie. Nie chciałbym się cofać i policzyć głosy tych, którzy byli za przyjęciem 

tego projektu uchwały. To jest jedna sprawa. Druga sprawa, chciałem Pani powiedzieć, że  

w tym projekcie uchwały nie było szczegółów. To, że dzisiaj w samym projekcie, który mówi 

o zmianach i dokonaniu zmian w planie są szczegóły, to już jest całkowicie inna sprawa.  

I tutaj możemy merytorycznie rozmawiać. Wtedy tych szczegółów nie znaliśmy do końca.” 

 

Pani radna Izabela Zielińska, ad vocem: „Oczywiście, że Państwo wiedzieliście, że 

zmieniacie funkcję. Uchwała była podjęta 12 maja 2016 roku i to Klub PdK podjął tą uchwałę. 

To właśnie Klub PdK podjął przystąpienie do zmiany funkcji i podział działek. Także proszę 

się wczytać w uchwałę. Być może pan nie dopytał na komisjach, być może pan nie wiedział 

dokładnie, ale właśnie po to dzisiaj jest nasz wniosek, aby wyłączyć ten teren po to, aby móc 

zaopiniować zmianę w planie dla pozostałego terenu na tych działkach.” 

 

Pan radny Jacek Kalinowski: „Chciałem się zapytać, czym się różni jeden przedsiębiorca 

od drugiego? Przy tej samej ulicy, graniczące działki stawiane są apartamenty dzisiaj. Czym 

się różnią te działki między sobą? Pani Izo, pani chyba zbyt emocjonalnie do tego podchodzi, 

ale ja panią rozumiem. O ile pamiętam, to chyba pani były pracodawca to jest – tak, 

właścicielem tej działki? Bo innego wytłumaczenia nie rozumiem. I kolejne pytanie, które mi 

się nasuwa, to czy chcecie Państwo mieć ten teren cały czas niezabudowany, w takim 

stanie? Widzieliście Państwo tą działkę? W sercu uzdrowiska praktycznie. Zróbmy coś. 

Jeżeli to odrzucimy, to kolejne dwa lata na tym terenie nie powstanie nic. Nie wiem, czym się 

różnią przedsiębiorcy? Powtarzam – wszyscy są tacy sami.” 

 

Pan Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „Panie radny mam do pana prośbę, ponieważ 

pan nie korzysta z emocji i to mi się podoba. Chciałem panu zwrócić uwagę na fakt, że 

środkowy argument był z mojego punktu widzenia argumentem ad personam. Nie godzę się 

na to, żeby na tej sali używać takich argumentów. Zakładam dobrą wolę każdego z Państwa 

radnych i to, że działa w interesie miasta i jego mieszkańców. Proszę nie używać 

argumentów ad personam.” 

 

Pan radny Dariusz Zawadzki: „Ja nie rozumiem jednej rzeczy, bo ja myślałem, że bardzo 

wyraźnie i głośno wyartykułowałem argumenty, które nam przyświecają, że chodzi nam 

głównie o to – o usytuowanie tej działki, która jest w pobliżu Miejskiej Energetyki Cieplnej. 

I z tego tytułu już jest mały problem. Inne działki mają to szczęście dla siebie, że są oddalone 

od tego uciążliwego dla okolicznych mieszkańców obiektu. Po drugie, panie radny, nie wiem, 

z jakim uporem maniaka pan robi przedsiębiorcy dobrze. Nie wiem, czy ma pan z nim jakiś 

interes? To jest pytanie retoryczne, bo nie mogę się oprzeć wrażeniu, że pana argumentom 
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przyświecają jakieś merytoryczne cele. Nie mogę się oprzeć. Poza tym wypraszam sobie 

jakieś personalne wycieczki osobiste do radnych, do członków naszego klubu. Są one nie na 

miejscu. Jeżeli już pan ma jakieś uwagi, zastrzeżenia, powinien pan z panią radna spotkać 

się poza sesją i to omówić. Chciałbym również zauważyć, że w naszym klubie 8 osobowym 

pani Iza Zielińska jest tak, jak każdy z nas z jednym głosem, a pracować ma każdy. 

I dopatrywanie się jakiś osobistych uwag, czy intencji jest krzywdzące, jest kłamliwe i nie na 

miejscu na tej sesji. Panie radny, to jest teren zielony jeszcze niezabudowany w strefie 

uzdrowiskowej i jak pan słusznie zauważył, jest to teren zaniedbany. Tym bardziej się dziwię, 

że pan jako radny, który potencjalnie stoi na straży praworządności i dobrego 

zagospodarowania terenów w mieście Kołobrzeg, nie zwrócił uwagi właścicielowi terenu – 

być może to pana kolega - nie wiem, żeby uporządkował ten teren: skosił trawę, nasadził 

jakieś estetyczne krzewy, drzewka po to, żeby ten teren zyskał na atrakcyjności ku pożytkowi 

wszystkich okolicznych być może użytkowników.” 

 

Pan radny Ryszard Szufel, Przewodniczący Rady: „Panie radny do Pana też się zwrócę  

z pewną prośbą. Zdecydowana większość pana wypowiedzi również mi się podobała, bo 

polegała na rzeczowej argumentacji. Natomiast jeden z argumentów z mojego punktu 

widzenia był na granicy poprawności politycznej. Również w przypadku pana radnego Jacka 

Kalinowskiego zakładam, że działa w dobrej wierze i też troszczy się o dobro publiczne.” 

 

Pan radny Henryk Bieńkowski, Wiceprzewodniczący Rady: „Proszę o 10 minut przerwy 

w obradach, ponieważ wniosek Pana Prezydenta mnie i moich kolegów zaskoczył. 

Stanowisko Państwa z Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej też nas zaskoczyło. 

Chciałbym, abyśmy mieli kilka minut na ochłonięcie i na ponowne zastanowienie się nad tym, 

jak podejść do tych trzech punktów, bo widzę, że one budzą niesamowite emocje.” 

 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy w obradach. Jest to zgodne ze Statutem Miasta. 

 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady 

 
Pani radna Izabela Zielińska, ad vocem: „Panie Przewodniczący ja chciałam ad vocem do 
wypowiedzi pana radnego Jacka Kalinowskiego. Powiem tak panie radny – niski poziom 
kultury pan reprezentuje i niski poziom argumentacji. Przed dwa lata nie usłyszałam 
naprawdę przy żadnym projekcie uchwały dobrą, merytoryczną argumentację – robi sobie 
pan wycieczki personalne w moją stronę, całkowicie nie na miejscu. Uważam, że nie jest pan 
od tego, żeby w taki sposób się wypowiadać na sali obrad w trakcie sesji Rady Miasta, bo to 
nie ma nic wspólnego. Chciałam panu przypomnieć, że pełniąc funkcję radnej Rady Miasta 
moim nadrzędnym obowiązkiem i celem jest dbanie o interes miasta i o rozwój miasta a nie 
lobbowanie jakiegokolwiek przedsiębiorcy. W tym zakresie i przy tym projekcie uchwały, jak 
przy wielu innych jestem naprawdę obiektywna. I bardzo pana proszę panie radny niech pan 
się już nie odnosi do mojej wypowiedzi, bo wejdziemy w taką polemikę, że któreś z nas 
polegnie. Proszę mi wierzyć, zbyt silny mam charakter, żeby sobie pozwolić na takie 
wycieczki personalne. Proszę zachować odrobinę godności i kultury osobistej.” 
 
Pan radny Jacek Kalinowski: „Ciężko mi coś powiedzieć. Myślę, że powiedziałem prawdę 
na tej sali. Ja bym się wyłączył z tego głosowania.” 
 
Przewodniczący Rady przypomniał zapis ustawowy, że radny wyłącza się z głosowania 
wtedy, jeżeli ma interes prawny. Przewodniczący dodał również, że on osobiście nie widzi 
tutaj interesu prawnego. 
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Pan radny Marek Młynarczyk: „Nasz Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość popiera 
wnioski złożone przez Klub Radnych Platformy Obywatelskiej. Ta dyskusja dzisiaj jest 
troszeczkę dziwna i faktycznie zeszła na złe tory. Natomiast ja chciałbym przypomnieć jedną 
rzecz – wszyscy, którzy kupują u nas jakieś grunty, kupują je na określonych warunkach  
i wiedzą, po co je kupują. Zastanawiam się, dlaczego skoro je kupili nie wykonują tego, co 
zamierzali na tych terenach zrobić. Dlaczego czekają aż zmieni się Rada albo zmieni się 
Prezydent albo inni, którzy będą przyzwalali na to, żeby zmienić pod ich potrzeby już ich 
teren, który jest własnością? Uważam, że trzeba zacząć stosować prawo równo do 
wszystkich i przepisy – skoro kupiłeś, to buduj to, co zamierzałeś. Takie zwiększanie 
zabudowy, zmienianie sposobu zabudowania działki są nieetyczne, nie w porządku, nie 
każdego na to stać, nie każdemu na to pozwalamy, bo tak to wygląda dzisiaj w mieście.  
W związku z powyższym uważam, że najwyższy czas z tym skończyć.” 
 
Pan radny Ireneusz Zarzycki: „Mam taką małą uwagę do pana radnego Młynarczyka, 
Przewodniczącego Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość. A, jak pan głosował nie tak 
dawno w słynnej sprawie, która się dzisiaj ciągnie cieniem na niektórych radnych? Przecież 
głosował pan za zmianami. Kupił biznesmen teren na odpowiednich warunkach, a pan 
później głosił przez swoje głosowanie, że jest pan za tym, żeby podnieść dominantę, procent 
zabudowy. A teraz raptem zmienia pan, poucza pan, jak to my możemy źle zrobić. Trochę 
samokrytyki w tym, co pan mówi i konsekwencji. Jeżeli jest pan konsekwentny dla jednego, 
proszę być dla drugiego.” 
 
Pan radny Krzysztof Plewko: „Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, Panie 
Prezydencie. Do pana radnego Zarzyckiego – ja też głosowałem za, jeżeli pan dobrze 
pamięta. I trzeba sobie przypomnieć, co ten pan opowiadał na komisjach, co obiecywał. Tam 
zmiany, jeżeli chodzi o grunty dotyczyły tego, że z 22 na 25%. I to ten pan nam mówił  
o tym, że zapis notarialny jest taki, że miasto sprzedało mu 25% zabudowy. Przy tym była 
również urzędniczka naszego Urzędu Miasta, która temu nie zaprzeczyła. I my głosowaliśmy 
świadomie dobrze, a że później wyszły inne sprawy, to w tej chwili jesteśmy absolutnie 
przeciwni temu. I proszę tamtych rzeczy nie przypominać, bo absolutnie głosowaliśmy  
w dobrej wierze, dobrze dla miasta. Później to wycofujemy i jak przyjdzie do glosowania, to 
zobaczy pan już przy glosowaniu ostatecznym. Także takich zarzutów proszę nie czynić.” 
 
W związku z brakiem chętnych do dyskusji na liście mówców, Przewodniczący zamknął 
dyskusję nad porządkiem obrad i zarządził glosowania nad wnioskami formalnymi o zmianę 
porządku obrad. 
 
Wnioski o zmianę porządku obrad - głosowania 
 
Jako pierwszy Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek formalny zgłoszony przez 
Pana Prezydenta o zmianę porządku obrad polegający na wycofaniu projektu uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 
Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu działek nr 54/6 i 55/6 w obrębie 4 przy ul. M. 
Rodziewiczówny (punkt 4 podpunkt 8 porządku obrad): 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 17 
radnych, 0 przeciw zmianie, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddał Pan radny 
Sławomir Kargul. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie projektu uchwały  
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru 
miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu działek nr 54/6 i 55/6 w obrębie 4 
przy ul. M. Rodziewiczówny (punkt 4 podpunkt 8 porządku obrad). 
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Jako drugi Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Pana radego 
Dariusza Zawadzkiego w imieniu Komisji Komunalnej o zmianę porządku obrad polegający 
na wycofaniu projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu 
położonego pomiędzy ulicami J. Kasprowicza i H. Kołłątaja (punkt 4 podpunkt 10 porządku 
obrad): 
W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 11 
radnych, 1 przeciw zmianie, 5 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddał radny 
Sławomir Kargul. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 
gminnym dokonała zmiany porządku obrad poprzez wycofanie z punktu 4 podpunkt 10 
projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego 
pomiędzy ulicami J. Kasprowicza i H. Kołłątaja. 
 
Po tych głosowaniach Przewodniczący poinformował, że podpunkt 11 stanie się  
podpunktem 9, podpunkt 12 podpunktem 10, podpunkt 13 podpunktem 11, podpunkt 14 
podpunktem 12, podpunkt 15 podpunktem 13, podpunkt 16 podpunktem 14, podpunkt 17 
podpunktem 15 i podpunkt 18 podpunktem 16. 
 
Porządek obrad po zmianach przyjętych przez Radę Miasta na sesji: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Informacja Prezydenta Miasta o przeprowadzonych przetargach. 

3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego 

Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2017 r., 

2) udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 

terytorialnego, 

3) zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r., 

4) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata  

2017 – 2024, 

5) opłat za korzystanie z systemu wypożyczania rowerów – Kołobrzeski Rower Miejski 

(KRM), 

6) zatwierdzenia do realizacji przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu projektu pn. „Aktywna integracja kluczem do sukcesu dla mieszkańców 

Kołobrzegu”, 

7) wprowadzenia zakazu wędkowania na terenach administrowanych przez Zarząd 

Portu Morskiego Kołobrzeg sp. z o.o. na Wyspie Solnej, 

8) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta 

Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego przy ul. Zdrojowej, 

9) przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu 

położonego pomiędzy ulicami H. Kołłątaja i A. Fredry wraz z ul. H. Kołłątaja, 

10) sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz dotychczasowego najemcy i udzielenia 

bonifikaty, 

11) oddania w dzierżawę, na okres 3 lat, części działki nr 7 w obrębie 5 położonej  

w Kołobrzegu przy ul. Sikorskiego, 

12) nadania nazwy skwerowi w Kołobrzegu, 

13) nadania nazwy ulicom na osiedlu Ogrody w Kołobrzegu, 
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14) zniesienia ochrony z części pomnika przyrody, 

15) wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w Kołobrzegu (dot. lokalizacji w Hotelu 

Marine), 

16) wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w Kołobrzegu (dot. lokalizacji w Hotelu Sand). 

5.  Sprawozdania: 

5) sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kołobrzegu za rok 2016, 

6) „Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2016 dla Gminy Miasto Kołobrzeg”, 

7) raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla miasta Kołobrzeg za lata 

2015 – 2016, 

8) sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta między sesjami. 

6.  Wolne wnioski i informacje. 

7.  Zamknięcie sesji. 

Punkt 2. Informacja Prezydenta Miasta o przeprowadzonych przetargach. 
 
Prezydent Miasta przedstawił Radzie informację o przeprowadzonych przetargach, która 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, Przewodniczący przeszedł do punktu 3 
porządku obrad. 
 
Punkt 3. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 
Z interpelacjami do Prezydenta Miasta wystąpili: 
Pan radny Wiesław Parus, Pan radny Dariusz Zawadzki, Pan radny Marcin Beńko, Pani 
radna Danuta Wilk, Pan radny Artur Dąbkowski, Pani radna Izabela Zielińska, Pan radny 
Sławomir Kargul, Pan radny Ireneusz Zarzycki, Pani radna Krystyna Strzyżewska, Pan radny 
Henryk Bieńkowski, Pan radny Krzysztof Plewko, Pani radna Wioletta Dymecka, Pani radna 
Aneta Cieślicka. 
 
Pan Prezydent Miasta podziękował radnym za uwagi i poprosił o telefony w tych sprawach. 
 

O godzinie 1005 na sesję dołączyła Pani radna Wioletta Dymecka, a Pan radny Wiesław 

Parus został zwolniony z uczestnictwa w dalszych obradach sesji Rady Miasta. 

 
Punkt 4 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji 

przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejski Ośrodek Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu w 2017 r. 

W imieniu Prezydenta Miasta, projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Radzie 
Zastępca Prezydenta Miasta, Pan Jacek Woźniak. 
 
Powyższy projekt opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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3. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny 

Przemysław Kiełkowski – Członek Klubu. Pan radny poinformował, że Klub w pełni 

popiera projekt uchwały i zagłosuje za jego przyjęciem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

zapowiedziała, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

 

W dyskusji głos zabrał Pan radny Przemysław Kiełkowski, który wyjaśnił, z czego wynikają 

stawki dotacji przedmiotowej dla MOSIR- u. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek 

dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu budżetowego Miejski Ośrodek Sportu  

i Rekreacji w Kołobrzegu w 2017 r.: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddał Pan radny Bogdan Błaszczyk  

i Pani radna Krystyna Strzyżewska. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/453/17 

w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowej dla samorządowego zakładu 

budżetowego Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji w Kołobrzegu w 2017 r. 

 

Punkt 4 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie udzielenia w roku 2017 pomocy 

finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego 

Pan Janusz Gromek - Prezydent Miasta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus – Członek Klubu. Pan radny poinformował, że Klub w pełni popiera projekt 

uchwały i zagłosuje za jego przyjęciem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

zapowiedziała, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

Po przedstawieniu stanowisk klubów, Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, w której 

udział wzięli: 

 

Pan Prezydent Miasta, Pan radny Wiesław Parus, Pan radny Krzysztof Plewko, Pan radny 

Ireneusz Zarzycki, Pan radny Marek Młynarczyk. 

 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu 

Pan Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu terytorialnego: 

 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/454/17 
w sprawie udzielenia w roku 2017 pomocy finansowej innym jednostkom samorządu 
terytorialnego. 
 
Punkt 4 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2017 r. 
 
Pan Janusz Gromek - Prezydent Miasta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, 
który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Powyższy projekt opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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4. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu. Pani radna poinformowała, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

zapowiedziała, że Klub ma zapytania, które przedstawi w dyskusji. Pani radna 

zapowiedziała także, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu, ale ma uwagi do dwóch wniosków wydatkowych. Pan radny 

zapowiedział, że te uwagi przedstawione zostaną w dyskusji. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

Pani radna Wioletta Dymecka, Skarbnik Miasta, Pan radny Krzysztof Plewko.  

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 
Po zakończeniu dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r.: 
 
W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/455/17 
w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2017 r. 
 
Punkt 4 podpunkt 4 - podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2017 – 2024 
 
Pan Prezydent Miasta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt opiniowała 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 

poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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5. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu. Pani radna poinformowała, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawił Pan radny Sławomir Kargul - Członek Klubu. Pan radny poinformował, że 

Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 
lata 2017 – 2024: 
 
W glosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/456/17 
w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 
2017 – 2024. 
 
Punkt 4 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie opłat za korzystanie z systemu 

wypożyczania rowerów – Kołobrzeski Rower Miejski (KRM) 

Pan Prezydent Miasta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 

Powyższy projekt opiniowała: 
1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu. Pani radna poinformowała, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawił Pan radny Sławomir Kargul - Członek Klubu. Pan radny poinformował, że 

Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Pan radny Dariusz Zawadzki, Pani radna Izabela Zielińska, 
Prezydent Miasta, Pan radny Ireneusz Zarzycki, Pan radny Krzysztof Plewko, Pan radny 
Jacek Kalinowski, Pan radny Marek Młynarczyk, Pani radna Karolina Szarłata – Woźniak. 
 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
opłat za korzystanie z systemu wypożyczania rowerów – Kołobrzeski Rower Miejski (KRM): 
W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/457/17 

w sprawie opłat za korzystanie z systemu wypożyczania rowerów – Kołobrzeski Rower 

Miejski (KRM). 

 

Punkt 4 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji przez 

Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Kołobrzegu projektu pn. „Aktywna integracja 

kluczem do sukcesu dla mieszkańców Kołobrzegu” 

W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Jacek Woźniak, Zastępca Prezydenta Miasta, przedstawił 
projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 

Powyższy projekt opiniowała 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych.  Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu. Pani radna poinformowała, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i go poprze w głosowaniu. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Kołobrzegu projektu pn. „Aktywna integracja kluczem do sukcesu dla mieszkańców 

Kołobrzegu”: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/458/17 

w sprawie zatwierdzenia do realizacji przez Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w 

Kołobrzegu projektu pn. „Aktywna integracja kluczem do sukcesu dla mieszkańców 

Kołobrzegu”. 

 

Punkt 4 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu wędkowania 

na terenach administrowanych przez Zarząd Portu Morskiego Kołobrzeg sp. z o.o. na 

Wyspie Solnej 

W imieniu Prezydenta Miasta, Pan Jacek Woźniak, Zastępca Prezydenta Miasta, przedstawił 

projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt opiniowała: 
1. Komisja Morska. Opinie przedstawił Pan radny Artur Dąbkowski – Przewodniczący 

Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. Opinie przedstawiła 

Pani radna Aneta Cieślicka, Przewodniczącą Komisji. Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu/ 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu. Pan radny poinformował, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub akceptuje projekt 

uchwały i go poprze w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wprowadzenia zakazu wędkowania na terenach administrowanych przez 

Zarząd Portu Morskiego Kołobrzeg sp. z o.o. na Wyspie Solnej: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddała Pani radna Danuta Wilk oraz 

Pani radna Krystyna Strzyżewska. Wyniki glosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/459/17 

w sprawie wprowadzenia zakazu wędkowania na terenach administrowanych przez 

Zarząd Portu. 

 

Punkt 4 podpunkt 8 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu położonego przy ul. Zdrojowej 

 

Pan Prezydent Miast przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 
 
Powyższy projekt opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych.  Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja zgłosiła dwie poprawki o treści: 

1) W § 16 pkt 2 lit.d w miejsc e zapisu: „i nie większa niż 50% powierzchni działki,” 

wprowadzić zapis: „ i nie większa niż 40 % powierzchni działki,”. Wówczas zapis lit.d 

będzie brzmiał: d) powierzchnia zabudowy: nie mniejsza niż 25 % i nie większa niż 

40% powierzchni działki,”. 

2) W § 16 pkt 2 skreślić lit. g o treści: „g)dopuszcza się wysokość zabudowy nie 

większą niż 24,0m na powierzchni nie większej niż 20% powierzchni zabudowy,”. 

Wówczas litera h stanie się lit.g, lit.i stanie się lit.h i lit. j stanie się lit.i. 

 Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  

 i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały wraz z zaproponowanymi poprawkami. 

 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o odrzucenie projektu uchwały.  

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko, 

Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów negatywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o odrzucenie projektu uchwały.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub negatywnie 

zaopiniował projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego odrzucenie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

poinformowała, że każdy z Członków Klubu zagłosuje według własnego uznania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub będzie głosował za 
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poprawkami Komisji ds. Budżetowo – Gospodarczych, ponieważ jest to równe 

potraktowanie podmiotów. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub nie poprze projektu 

uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący w pierwszej kolejności poddał 
pod głosowanie wniosek Komisji Komunalnej i Komisji Uzdrowiskowej o odrzucenie projektu 
uchwały: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za odrzuceniem projektu uchwały głosowało 

10 radnych, 5 przeciw odrzuceniu, 4 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania 

stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania odrzuciła projekt uchwały 

większością głosów w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego przy 

ul. Zdrojowej. 

 

Punkt 4 podpunkt 9 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy 

ulicami H. Kołłątaja i A. Fredry wraz z ul. H. Kołłątaja 

 

Pan Prezydent Miasta przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Powyższy projekt opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych.  Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko, 

Przewodniczący Komisji.. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały w glosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 
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4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował 

stanowiska do projektu uchwały. 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

Pan radny Krzysztof Plewko, Prezydent Miasta, Zastępca Prezydenta Miasta ds. 

Społecznych, Pan Przewodniczący, Pan radny Sławomir Kargul, Pani radna Wioletta 

Dymecka, Pan radny Henryk Bieńkowski. 

 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

Po zakończeniu dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami J. Kasprowicza i H. Kołłątaja: 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, 

0 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddała Pani radna Danuta Wilk oraz 

Pan radny Wiesław Parus. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXII/460/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko 

Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami H. Kołłątaja i A. Fredry wraz z ul. H. 

Kołłątaja. 

 

Po tym głosowaniu Przewodniczący zarządził przerwę w obradach trwającą 15 minut. Po tym 

czasie wznowił obrady. 

Prezydent Miasta zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez 

wprowadzenie do porządku obrad dwóch projektów uchwał: 

- zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzania zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru miasta Kołobrzeg – 

Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy ulicami J. Kasprowicza i H. 

Kołłątaja.  

 

- w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru  

J. Kasprowicza i H. Kołłątaja. Wniosek zgłosił Prezydent Miasta. 

 

Prezydent zapewnił, że w tym projekcie uchwały są zmiany, na które Rada przyzwoliła. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

Pan radny Marek Młynarczyk, Pan radny Sławomir Kargul, Prezydent Miasta, Pan 

Przewodniczący, Pan radny Ireneusz Zarzycki, Pan radny Krzysztof Plewko, Pani radna 

Izabela Zielińska. Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby par. 2 projektu uchwały znajdował się w ostatnim  

i przedostatnim podpunkcie punktu 4. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie pierwszą z zaproponowanych zmian w porządku 

obrad: 
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Za wprowadzeniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

sporządzania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części 

obszaru miasta Kołobrzeg – Uzdrowisko Wschód dla terenu położonego pomiędzy 

ulicami J. Kasprowicza i H. Kołłątaja: głosowało 7 radnych, 6 przeciw, 5 wstrzymało 

się od głosu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała zmiany 

porządku obrad, ponieważ wniosek o zmianę nie uzyskał wymaganej bezwzględnej 

większości głosów ustawowego składu rady tj. 11 głosów za zmianą. Tym samym 

Rada nie wprowadziła do porządku obrad ww. projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że drugi wniosek o zmianę porządku obrad stał 

się tym samym bezprzedmiotowy, ponieważ ten projekt byłby niezgodny z prawem. 

 

Punkt 4 podpunkt 10 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz dotychczasowego najemcy i udzielenia bonifikaty 

W imieniu Prezydenta Miasta, projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta do spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak, 
 
Powyższy projekt opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych.  Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o jego podjęcie bez poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata - Woźniak – Członek Klubu. Pani radna poinformowała, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały i wnioskuje do Rady o jego przyjęcie. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały w glosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wypracował 

stanowiska do projektu uchwały. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani radna Wioletta Dymecka, która zwróciła uwagę, że w projekcie uchwały nie ma podanej 

wielkości mieszkania. 
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Odpowiedzi na ta uwagę udzielił Pan Jacek Woźniak, Zastępca Prezydenta Miasta ds. 

społecznych, który zapewnił, że ta uwaga zostanie uwzględniona przy następnych projektach 

uchwał w tych sprawach. 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję  

i następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz dotychczasowego najemcy i udzielenia bonifikaty: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 1 wstrzymał się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXII/461/17 w sprawie sprzedaży lokalu mieszkalnego na rzecz dotychczasowego 

najemcy i udzielenia bonifikaty. 

Punkt 4 podpunkt 11 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie oddania  

w dzierżawę, na okres 3 lat, części działki nr 7 w obrębie 5 położonej w Kołobrzegu 

przy ul. Sikorskiego 

W imieniu Prezydenta Miasta, projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta do spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak. 
 
Powyższy projekt opiniowała: 

1. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych.  Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja zgłosiła poprawkę o treści: „ W tytule 

oraz w § 1 projektu uchwały zapis „na okres 3 lat” zastąpić zapisem „na okres do 31 

grudnia 2017 roku” a następnie po t5ym okresie ogłosić przetarg. Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady  

o jego przyjęcie wraz z zaproponowaną poprawką. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja zgłosiła poprawkę o treści: „W tytule w miejsce 

zapisu: na okres 3 lat, wprowadzić zapis: na okres do 31 grudnia 2017 roku. Ponadto 

Komisja wnioskuje, aby Prezydent Miasta przed zakończeniem umowy dzierżawy 

ogłosił przetarg nieograniczony na sprzedaż tej nieruchomości zabudowanej. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do 

Rady o podjęcie uchwały wraz z zaproponowaną poprawką. 

3. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko – 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub pozytywnie 

zaopiniował projekt uchwały i go poprze w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

poinformowała, że Klub poprze projekt uchwały w glosowaniu. 
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3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Klub poprze projekt 

uchwały wraz ze zgłoszonymi przez Komisje poprawkami w głosowaniu  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały 

w głosowaniu. 

Po wysłuchaniu opinii Komisji oraz stanowisk Klubów Radnych, Przewodniczący 
otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 
 
Pani radna Wioletta Dymecka, Pan radny Krzysztof Plewko, Pan radny Marek Młynarczyk, 
Pan radny Henryk Bieńkowski, Pan radny Bogdan Błaszczyk, Pani radna Aneta Cieślicka, 
Pan radny Jacek Kalinowski, Pan radny Sławomir Kargul oraz Zastępca Prezydenta Miasta 
do Spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak. Po zakończeniu dyskusji, Przewodniczący 
zamknął dyskusję. 
Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie poprawkę 

Komisji ds. Budżetowo-Gospodarczych i Komisji Komunalnej o treści: 

W tytule oraz w § 1 projektu uchwały zapis „na okres 3 lat” zastąpić zapisem: „na okres do 
31 grudnia 2017 roku”: 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za przyjęciem poprawki głosowało 8 radnych, 
8 przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący stwierdził, że Rada w wyniku głosowania nie dokonała 
rozstrzygnięcia i podda pod glosowanie projekt uchwały przedstawiony przez 
Prezydenta Miasta.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na 

okres 3 lat części działki nr 7 w obrębie 5 położonej w Kołobrzegu przy ul. Sikorskiego:. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 8 radnych,  

7 przeciw, 4 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XXXII/462/17 w sprawie oddania w dzierżawę na okres 3 lat, części działki nr 7  

w obrębie 5 położonej w Kołobrzegu przy ul. Sikorskiego. 

 

Punkt 4 podpunkt 12 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

skwerowi w Kołobrzegu 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta do spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak,. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że 16 maja 2017 r. do Rady Miasta Kołobrzeg wpłynęło 
pismo mieszkańca Kołobrzegu zawierające apel o godne upamiętnienie w Kołobrzegu 
„Żołnierzy Wyklętych” i gen. Ryszarda Kuklińskiego. Pismo zostało przesłane do wszystkich 
radnych drogą elektroniczną oraz przekazane w formie papierowej.  
 
Powyższy projekt opiniowała 
Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, Przewodniczący 
Komisji. Komisja zawnioskowała do Rady o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad. 
Wniosek Komisji o zmianę porządku obrad stanowi załącznik do protokołu. 
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Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Dariusz 

Zawadzki – Przewodniczący Klubu. Pan radny poinformował, że Klub nie wypracował 

stanowiska do projektu uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

poinformowała, że każdy z Członków Klubu będzie głosował według własnego 

uznania. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu, który poinformował, że Członkowie Klubu 

podejmą decyzję po dyskusji.   

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Członkowie Klubu podejmą 

decyzje po dyskusji.  

Pani radna Izabela Zielińska poprosiła, aby takie projekty uchwał trafiały także na inne 

komisje. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek Pana radego Dariusza Zawadzkiego 

złożony w imieniu Komisji Komunalnej o zmianę porządku obrad polegający na wycofaniu 

projektu uchwały w sprawie nadania nazwy skwerowi w Kołobrzegu (punkt 4 podpunkt 14 

porządku obrad): 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za zmianą porządku obrad głosowało 11 

radnych, 5 przeciw zmianie, 3 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie 

gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady i wycofała z punktu 4 podpunkt 14 projektu uchwały  

w sprawie nadania nazwy skwerowi w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 13 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy 

ulicom na osiedlu Ogrody w Kołobrzegu. 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta do spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak. 
 
Powyższy projekt opiniowała: 
Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, Przewodniczący 
Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych 

1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata-Woźniak, Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub poprze projekt 

uchwały w głosowaniu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 



24 

 

przekazała, że Klub poprze projekt z tą uwagą, aby każda ulica była ujęta w odrębnej 

uchwale. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

Zastępca Prezydenta Miasta do spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak zadeklarował, że 

przyjmuje uwagę Pani radnej Wioletty Dymeckiej. 

 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zgodnie z prośbą Pani radnej 

Wioletty Dymeckiej w pierwszej kolejności poddał pod głosowanie § 1 projektu uchwały: 

Ulicy położonej w obrębie 14, na działce nr 2/6, oznaczonej kolorem zielonym na załączniku 

mapowym do uchwały nadaje się nazwę gen. Tadeusza Rozwadowskiego. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za § 1 głosowało 18 radnych, 0 przeciw, 0 
wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie opowiedziała się za nadaniem nazwy 
ul. gen. Tadeusza Rozwadowskiego. 
 
Głosowanie § 2 projektu uchwały o treści: Ulicy położonej w obrębie 14, na działce nr 2/7, 

oznaczonej kolorem pomarańczowym na załączniku mapowym do uchwały nadaje się nazwę 

gen. Stanisława Maczka.. 

Za § 2 projektu uchwały głosowało 17 radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie opowiedziała się za nadaniem nazwy 
ul. gen. Stanisława Maczka. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowani projekt uchwały w całości w sprawie 

nadania nazwy ulicom na osiedlu Ogrody w Kołobrzegu: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 19 radnych, 
0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/463/17 

w sprawie nadania nazwy ulicom na osiedlu Ogrody w Kołobrzegu. 

 

Punkt 4 podpunkt 14 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie zniesienia ochrony 

z części pomnika przyrody 

 

W imieniu Prezydenta Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Zastępca 
Prezydenta Miasta do spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak. 
 
Powyższy projekt opiniowała: 

1. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
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2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinie przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek 

Opinie Komisji były pozytywne. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i wnosi o jego przyjęcie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zniesienia ochrony części pomnika przyrody: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/464/17 

w sprawie zniesienia ochrony z części pomnika przyrody. 

 

Punkt 4 podpunkt 15 (po zmianach) – podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii  

o lokalizacji kasyna gry w Kołobrzegu (dot. lokalizacji w Hotelu Marine). 

 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem.  
 

Powyższy projekt opiniowała 
1. Komisja ds. Budżetowo - Gospodarczych. Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. Opinię przedstawiła 

Pani radna Aneta Cieślicka, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji były pozytywne. 

Stanowiska Klubów Radnych 
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1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i wnosi o jego przyjęcie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

Następnie Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

Pan radny Dariusz Zawadzki, Pan radny Ryszard Szufel – Przewodniczący Rady oraz 

Zastępca Prezydenta Miasta do spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak. 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydania opinii  

o lokalizacji kasyna gry w Kołobrzegu z zapisem w § 1, że Rada Miasta opiniuje pozytywnie 

lokalizację kasyna gry w budynku położonym w Kołobrzegu przy ul. Sułkowskiego 9 (Hotel 

Marine) na rzecz Bookmacher Sp. z o.o.: 

W głosowaniu udział wzięło 16 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddała Pani radna Danuta Wilk oraz 

Pani radna Izabela Zielińska. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/465/17 

w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (dot. lokalizacji w Hotelu Marine).  

 

Punkt 4 podpunkt 16 – podjęcie uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna 

gry w Kołobrzegu (dot. lokalizacji w Hotelu Sand) 

 

Autorem projektu uchwały był Przewodniczący Rady, który przedstawił projekt uchwały wraz 

z uzasadnieniem.  

 

Powyższy projekt opiniowała 
1. Komisja ds. Budżetowo - Gospodarczych. Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

2. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 

3. Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Spraw Obywatelskich. Opinię przedstawiła 

Pani radna Aneta Cieślicka, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 

uchwały bez poprawek. 

Opinie Komisji były pozytywne. 
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Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawił Pan radny Artur 

Dąbkowski – Członek Klubu. Pan radny przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 

projektu uchwały i wnosi o jego przyjęcie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub poprze projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub poprze projekt 

uchwały. 

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry w Kołobrzegu z zapisem w § 1, że 

Rada Miasta opiniuje pozytywnie lokalizację kasyna gry w budynku położonym w Kołobrzegu 

przy ul. Zdrojowej 3 (Hotel Sand) na rzecz Bookmacher Sp. z o.o.: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 18 radnych, 

0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ NR XXXII/466/17 

w sprawie wydania opinii o lokalizacji kasyna gry (dot. lokalizacji w Hotelu Sand).  

Punkt 5 podpunkt 1 – sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kołobrzegu za rok 2016 

Zastępca Prezydenta Miasta do spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak, przedstawił 

sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 

2016. 

 

Powyższe sprawozdanie rozpatrzyła Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinię 

przedstawiła Pani radna Izabela Zielińska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. Opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag do 

sprawozdania i wnosi o jego przyjęcie.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub pozytywnie zaopiniował sprawozdanie. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub przyjął do 

wiadomości sprawozdanie. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub nie wnosi uwag 

do sprawozdania i wnioskuje o jego przyjęcie.  
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W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu 

za rok 2016: 

W glosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za przyjęciem sprawozdania głosowało 17 

radnych, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Nie oddała głosu Pani radna Izabela 

Zielińska. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie z działalności 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kołobrzegu za rok 2016. 

Punkt 5 podpunkt 2 – „Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2016 dla Gminy 

Miasto Kołobrzeg 

 

Zastępca Prezydenta Miasta do spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak, przedstawił 

„Ocenę zasobów pomocy społecznej na rok 2016 dla Gminy Miasto Kołobrzeg”. 

Powyższy dokument opiniowała: 

1. Komisja Spraw Społecznych i Sportu. Opinie przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska, Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

dokument pt. „Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2016 dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg”. 

2. Komisja ds. Budżetowo – Gospodarczych. Opinię przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski, Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

dokument pt. „Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2016 dla Gminy Miasto 

Kołobrzeg”. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Izabela 

Zielińska – Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag do 

dokumentu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub pozytywnie zaopiniował dokument. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub przyjął do 

wiadomości przedstawiony przez Prezydenta Miasta dokument. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub nie wnosi uwag 

do przedstawionego dokumentu.  

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

Pan radny Henryk Bieńkowski oraz dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.  

W związku z brakiem chętnych do dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie „Oceny zasobów pomocy społecznej na 

rok 2016 dla Gminy Miasto Kołobrzeg: 



29 

 

W głosowaniu udział wzięło 17 radnych. Za przyjęciem „Oceny zasobów pomocy 

społecznej na rok 2016 dla Gminy Miasto Kołobrzeg” głosowało 17 radnych; 0 przeciw, 

0 wstrzymało się od głosu. Głosu nie oddał Pan radny Ireneusz Zarzycki i Pan radny 

Dariusz Zawadzki. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła „Ocenę zasobów pomocy 

społecznej na rok 2016 dla Gminy Miasto Kołobrzeg”. 

Punkt 5 podpunkt 3 – raport z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla miasta 

Kołobrzeg za lata 2015 - 2016 

Zastępca Prezydenta Miasta do spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak, przedstawił 

raportu z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla miasta Kołobrzeg za lata 2015 – 

2016. 

Powyższy dokument opiniowała: 

1. Komisja Uzdrowiskowa. Opinię przedstawił Pan radny Krzysztof Plewko, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała raport  

z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla miasta Kołobrzeg za lata 2015 – 2016. 

2. Komisja Komunalna. Opinię przedstawił Pan radny Dariusz Zawadzki, 

Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała raport  

z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla miasta Kołobrzeg za lata 2015 – 2016. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

Stanowiska Klubów Radnych 
1. Stanowisko Klubu Radnych Platforma Obywatelska przedstawiła Pani radna Karolina 

Szarłata-Woźniak – Członek Klubu. Pani radna przekazała, że Klub nie wnosi uwag 

do raportu. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Porozumienie dla Kołobrzegu Wioletty Dymeckiej” 

przedstawiła Pani radna Wioletta Dymecka - Przewodnicząca Klubu. Pani radna 

przekazała, że Klub nie wnosi uwag do raportu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych Niezależny Kołobrzeg przedstawił Pan radny Henryk 

Bieńkowski - Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub przyjął do 

wiadomości przedstawiony przez Prezydenta Miasta raport z realizacji Programu 

Ochrony Środowiska dla miasta Kołobrzeg za lata 2015 – 2016. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Marek 

Młynarczyk – Przewodniczący Klubu. Pan radny przekazał, że Klub pozytywnie 

ocenia przedstawiony raport. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję, w której udział wzięli: 

Pan radny Marcin Beńko, Pani radna Wioletta Dymecka, Pan radny Krzysztof Plewko, Pan 

radny Ireneusz Zarzycki, Pan radny Marek Młynarczyk oraz Zastępca Prezydenta Miasta do 

spraw Społecznych, Pan Jacek Woźniak.  

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Dyskusja została nagrana na nośniku elektronicznym i stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie raportu z realizacji Programu Ochrony 

Środowiska dla miasta Kołobrzeg za lata 2015 – 2016: 
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W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem raportu z realizacji Programu 

Ochrony Środowiska dla miasta Kołobrzeg za lata 2015 – 2016 głosowało 6 radnych, 2 

przeciw, 6 wstrzymało się od głosu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła raport Prezydenta 

Miasta z realizacji Programu Ochrony Środowiska dla miasta Kołobrzeg za lata 2015 – 

2016. 

 

Punkt 5 podpunkt 4 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami zostało do radnych 

przesłane drogą elektroniczną 23 maja 2017 r. i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 6 – Wolne wnioski i informacje: 

Przewodniczący przekazał następujące informacje: 
 
1. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 26 kwietnia 2017 r. 

poz. 1790 została ogłoszona Uchwała Nr XXXI/447/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia  

19 kwietnia 2017 r. w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg  

na 2017 r. 

 

2. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dnia 11 maja 2017 r. 

zostały ogłoszone: 

- Uchwała Nr XXXI/449/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 19 kwietnia 2017 r. w sprawie 

określenia stawek opłat za usunięcie drzew lub krzewów na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg- 

poz. 2198; 

- Uchwała Nr XXXI/450/17 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 19 kwietnia 2017 r. w sprawie 

wykazu kąpielisk na polskich obszarach morskich przyległych do granic Gminy Miasto 

Kołobrzeg w roku 2017 – poz. 2199. 

Wymienione uchwały wejdą w życie 26 maja 2017 r. 

 

3. Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 5 „Lęborskie” poinformował o zmianach w składzie 

Rady Osiedla. Rezygnację z pełnienia mandatu radnego złożył Pan Damian Malinowski  

i w jego miejsce poprzez losowanie mandat zdobyła Pani Helena Czerniawska. Powyższa 

informacja wraz z kompletem pism w tej sprawie została przesłana do Państwa Radnych 

drogą elektroniczną. 

 
Pan Jacek Woźniak, zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych przekazał informację dot. 
dofinansowania: „Dofinansowanie jednego roku (300 tysięcy euro). Tym projektem objęto 
dzieci z rocznika 2010-2011. Nie ujęto klas 1 i 7 ponieważ, od kiedy aplikowaliśmy, nie była 
znana reforma oświaty.” 
 
Pani radna Izabela Zielińska zaprosiła na Dzień Dziecka w dniu 3 czerwca 2017 r. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski zwrócił się do radnych o poparcie wniosku do Prezydenta 
Miasta dot. wykonania uchwały ws. zasad wydzierżawiania nieruchomości. Pan radny 
powiedział, że na sesji radni stają się lobbystami podmiotu gospodarczego i jeżeli jest taka 
uchwała, to ona zobowiązuje Prezydenta Miasta do jej przestrzegania. 
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Pan radny Marek Młynarczyk zauważył, że to nie jest dobry wniosek, równie dobrze radny 
może rozpatrzyć wniosek indywidualnie. 
 
Pan Jacek Woźniak, Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych powiedział, że nie zna 
przypadku, aby Prezydent Miasta naruszył ten przepis.  
 
Pan radny Dariusz Zawadzki powiedział, że ustawa o gospodarce nieruchomościami 
dopuszcza przedłużanie dzierżaw. 
 
Pan radny Henryk Bieńkowski powiedział, że ten wniosek dotyczy uchwały w sprawie zasad 
wydzierżawiania nieruchomości powyżej 3 lat. Pan radny zauważył, że jeżeli jest uchwała 
kierunkowa, to powinna być ona przestrzegana.  
 
Pani radna Izabela Zielińska opowiedziała się za przekazaniem wniosku do Komisji. 
 
Pan radny Marek Młynarczyk: „Do tej pory jest dobrze, więc po co ten wniosek?” 
 
Pan radny Jacek Kalinowski: „Ta uchwała została podjęta dwa lata temu, a Pan Prezydent jej 
nie realizuje, więc dobrze by było, aby to przeanalizowały Kluby Radnych. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez Pana radnego Henryka 
Bieńkowskiego o treści: Rada Miasta zobowiązuje Prezydenta Miasta do wykonywania 
Uchwały Nr VI/36/15 z dnia 2 marca 2015 r. w sprawie zasad wydzierżawiania 
nieruchomości, gdzie zasadą winno być wydzierżawianie nieruchomości w drodze przetargu. 
Odstąpienie od tej zasady naraża Miasto Kołobrzeg na wymierne straty finansowe. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem wniosku głosowało 8 radnych, 

4 przeciw, 2 wstrzymało się od głosu. Wyniki głosowania stanowią załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła wniosek Pana 

radnego Henryka Bieńkowskiego. 

 

Punkt 7 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął XXXII sesję Rady 

Miasta Kołobrzeg. 

Sesja z przerwami trwała od godz. 9:00 do godz.14:45. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg: Ryszard Szufel 

 

 

Osoba sporządzająca protokół: Danuta Nowak 


